



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

Nº: 26  
No.:

LIBRARY / BIBLIOTHÈQUE

FOR IMMEDIATE RELEASE  
MARCH 15, 1983

VISIT TO CANADA OF THE  
VICE-PRESIDENT OF THE UNITED-STATES,  
MARCH 23-24, 1983

---

The Honourable Allan J. MacEachen, Deputy Prime Minister and Secretary of State for External Affairs, announced today that Mr. George Bush, Vice-President of the United States, will visit Ottawa March 23-24.

Discussions will cover a range of bilateral and international issues, including East-West relations and arms control.

The trip will afford an opportunity for Mr. Bush also to meet with Prime Minister Trudeau and with other Canadian Ministers.

\* \* \*

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
LE 15 MARS 1983

VISITE AU CANADA DU  
VICE-PRÉSIDENT DES ÉTATS-UNIS,  
23-24 MARS 1983

---

L'honorable Allan J. MacEachen, vice-premier ministre et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé aujourd'hui la visite à Ottawa, les 23 et 24 mars, du Vice-président des États-Unis, M. George Bush.

Les entretiens porteront sur un large éventail de questions internationales et bilatérales y compris les relations Est-Ouest et le contrôle des armements.

Cette visite fournira également à M. Bush l'occasion de s'entretenir avec le Premier ministre Trudeau ainsi qu'avec d'autres ministres canadiens.